
  

 
  

  
   03.01. 2023 

Skolebestyrelsesmøde  
  

Referat skolebestyrelsesmøde torsdag d.15.12.2022 
Referent Lisa 

Afbud: Karina, Nikolai 

 

1) Godkendelse af referat 

Referatet blev godkendt 

 

2)  Orientering om indskrivning og matrikelplacering 

Ulla fortalte, hvordan eleverne på kommende 0. årgang har fordelt sig.  

Der vil næste skoleår være en 0. klasse på Højmosen med 26 elever i og 

tre 0.klasser på Krogsager med 22, 22, og 23 elever i. Der er ca. 43 elever 

der skal i glidende overgang på Krogsager, de bliver delt på hold. Der har 

ikke været tilmeldte børn nok til at etablere glidende overgang på 

Højmosen. 

 

3) DAU – status (den attraktive udskoling) 

John redegjorde for, hvordan der arbejdes med DAU på Bygaden. Der er 

fokus på Optakten, skolegangen og erindringen, samt på de 7 

pejlemærker som politikerne har udstukket. John fortalte ligeledes om de 

nye kursusfag (valgfag), som eleverne fra dette skoleår har kunnet vælge.  

Overgangen fra basisskolerne til Bygaden, er ved at blive evalueret, så 

dette punkt tages op på mødet den 23. februar. 

 

4) Orientering om afgangseksamensresultater 2022 

Ulla gav en orientering om resultatet fra afgangsprøverne fra 2022. De 

ser flotte ud, men vi bliver nysgerrige på, hvorfor pigerne gør det bedst i 

dansk og drengene gør det bedst i matematik.   

 

5) Fra SFR – mellemformer og søvn 

På SFR havde Fjordbakkeskolen fortalt om deres mellemformer. Der 

havde været et oplæg om den islandske model omkring søvn. 

Børne/unge – politik er under udarbejdelse. 

  



Bestyrelsen på Erritsø Fællesskole vil gerne have en snak om 

mellemformer på et af de kommende møder. 

 

6) Punkter til fællesmøde med daginstitutionernes bestyrelse og det 

politiske udvalg den 23. januar klokken 18.30 – 19.30 på Højmosen – 

Ideer fra skolen – søvn, støj, overgangen fra daginstitution til skole. 

Hvis I ønsker andre punkter på – på dette møde, send da gerne punkter 

til Ulla eller Jesper senest den 12. januar. 

 

7) Revidering af principper for klassedannelse 

Ulla havde sendt et bud på ændringer af principperne med dagsorden ud 

– vi godkendte hendes rettelser. 

 

8) Orientering omkring procesplan for den kommunale anlægspulje på 

skoleområdet 

Der er hvert år afsat 50 millioner kroner til skoleområdet. Lige nu er det 

helt store spørgsmål, hvor Frederiksodde skolen skal være henne, og 

hvor meget det koster at etablerer den. 

 

9) Meddelelser 

Vi skifter måske skolefotograf, på grund af den manglende digitalisering 

hos Gauss. Det bliver sekretærerne, der beslutter det. 

 

Dennis og Jesper fra bestyrelsen laver et udkast til bestyrelsens 

forretningsorden 

 

Der skal ansættes tre pædagoger på Højmosen. Der har været en 

ansættelsesrunde, som gav én ansættelse. Der kommer et nyt 

stillingsopslag ud inden juleferien. 

 

Fredericia kommune har modtaget omkring 5,5 millioner fra Villum 

Fonden til KompeTek. 

 

Den 23. januar er der som før nævnt møde med det politiske udvalg på 

Højmosen fra klokken 18.30 – 19.30 fra 19.30 – 20.30 holder vi 

almindeligt skolebestyrelses møde. 

 

Fritid er lukket den 2. januar – det er kommunalt bestemt. 

 

 



10)  Evt. 

Intet 

 

Jesper og Ulla ønsker alle en glædelig jul og et godt nytår. 

   

 

Jesper Berggreen Lindholm 
Skolebestyrelsesformand  
  

Ulla Rasmussen  
Distriktsskoleleder  

Erritsø Fællesskole  
Erritsø Bygade 15, 7000 Fredericia 
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